
 

 

 

Tarnów, 31 stycznia 2023 r. 

KRM.0003.665.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXI sesji Rady Miejskiej 26 stycznia 2023 r. w punkcie „Zapytania i 

 interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” zaapelowałem do Pana Prezydenta o to, 

aby PONON wrócił do poprzedniego kształtu. Przedstawiciele służb mundurowych i szpitale wskazują, 

że takie miejsce powinno istnieć w mieście Tarnowie i osoby nietrzeźwe powinny tam trafiać. Lekarz 

dyżurujący w PONON powinien zdejmować pewne problemy z jednostek, które powinny zająć się 

leczeniem osób potrzebujących interwencji lekarskiej a nie osobami znajdującymi się pod wpływem 

alkoholu. Uważam, że należy rozważyć czy nie powinniśmy przywrócić Izby Wytrzeźwień w takim 

kształcie jaki ona miała jeszcze wcześniej przed powstaniem PONON-u. 

 

         /-/ Jakub Kwaśny 

 


